
POSTPENSJONISTENE    NORDMØRE OG ROMSDAL 

MEDLEMSMØTER I MOLDE OG KRISTIANSUND 

Referat 

Molde: Romsdalsmuseet onsdag 18. oktober 2023 kl. 1100. 

12 medlemmer med følge.                                                                                                

Fra styret, Leder Jan Dyrlie og  sekretær Aase Hildur Austheim.                                                                       

Jan Bekkevold, nestleder i Postens Pensjonistforbund.                                          

Advokat Linda Bøyum Folkestad og advokatfullmektig Sigrid Varhaugvik begge 

fra advokatfirmaet Øvrebø Gjørts. 

Dagsorden:                                                                                                                                   

1  Åpning,                                                                                                                                     

2 Fremtidsfullmakt v/ advokatfirmaet DA Øvrebø .Gjørts.                                               

3 Pause med utlodning                                                                                                                                       

4 Aktuelle saker ved nestleder i PPF Jan Bekkevold                                                                       

5 Eventuelt 

1.                                                                                                                                              

Leder Jan Dyrlie ønsket velkommen til medlemsmøtet og en spesiell 

velkomsthilsen til de 2 fra advokatfirmaet samt til nestleder i PPF Jan 

Bekkevold.    Dyrlie nevnte spesielt  velviljen fra Øvrebø Gjørts.                                

Dagsorden godkjent uten bemerkninger. 

2.                                                                                                                                          

Ordet ble gitt til advokatene som ga en fyldig og grei orientering om 

Fremtidsfullmakt. Absolutt et aktuelt tema. Fremtidsfullmakt ble innført i 2013 

i Norge og er et privat alternativ til vergemål. Alle bør ha (nyttig å ha) en 

fremtidsfullmakt. Fremtidsfullmakten gir føringer om hvordan interessene skal 

ivaretas når man selv ikke er i stand til å ta egne valg og den gjelder til 

fullmaktsgiveren dør. I en fremtidsfullmakt kan en selv bestemme hvordan 

økonomiske og personlige ønsker skal bli utført.                                                                     

Eksempel: Økonomi, Betaling av regninger, Selskapsforhold, Disponering av 

bankkontoer.  Retten til å dele ut gaver, som forskudd på arv.  Ivareta 

særinteresser. Salg og forvaltning av fast eiendom og andre verdier. Personlige 

forhold som kontakt med offentlige instanser. Digital tilgang.  Helsemessige 

forhold.                                                                                                                               

Så her er det mulig å få behov og ønsker tilpasset fullmaktsgiver. Det er her 



viktig å unngå konflikt med et eventuelt skrevet testamente.   

Fremtidsfullmakten trer i kraft når fullmaktsgiver selv ikke kan ta vare på seg 

selv og sitt, og da må legeerklæring innhentes. 

Fremtidsfullmakten må være skriftlig. Den må dateres og underskrives av 

fullmaktsgiver og 2 vitner. Vitnene må være over 18 år, godkjent av 

fullmaktsgiver og ikke i nær familie. Hvis man blir for sen til å opprette en 

fremtidsfullmakt  blir det vergemål. 

Statsforvalteren anbefaler å «skreddersy» fremtidsfullmakten til den enkeltes 

situasjon i stedet for å bruke maler funnet på nettet. En fremtidsfullmakt kan 

tilbakekalles hvis oppdragsgiver ombestemmer seg før utilregnelighet 

inntreffer.   En fremtidsfullmakt kan gis til en eller flere personer. 

Det finnes ingen ordning for disponering av fremtidsfullmakter pr. i dag. 

Hvordan den bør oppbevares og i hvor mange eksemplar blir opp til den 

enkelte. Originalen må være hos oppdragsgiver og ektefelle må ha en kopi. 

Jan Dyrlie takket advokatene for orienteringen og overrakte klippfisk til dem 

begge.  Samtidig benyttet Dyrlie anledningen til å etterlyse flere e-postadresser 

til medlemmene. Han ønsket også innspill til turer og samtidig anbefalte han 

varmt å se på vår hjemmeside. Juletilstelling ble også nevnt, og da kom det 

frem at de ville ha noe eget i Molde.                                                                                    

4.                                                                                                                                          

Etter pausen var det PPFs’ nestleder Jan Bekkevold som orienterte om aktuelle 

saker.                                                                                                                                        

Han Hilste først fra lederen Kjellaug Kristiansen Jota. Medlemstallet i PPF er nå 

knapt 6000 og det er en negativ utvikling i stort sett alle avdelingene.                     

Hans videre orientering omfattet følgende saker:                                    

Medlemsutviklingen. Nytt medlemssystem. Kontingent 2024. Landsmøtet 2024.  

Satsingsområder:   Opplæring av tillitsvalgte og medlemmer.  

Økonomi/inntekter.  Kontingent.  Momskompensasjon. Velferdsmidler fra 

Posten Bring.  Støtte fra staten.                                                              

Økonomi/kostnader:                                                                                                         

Støtte til avdelingene. Kontingenten til avd.  Kontingenten til 

Pensjonistforbundet. Datakurs. Styrekurs. Landsstyret/Landsmøte/ Ledere. 

Datasystemer. Besøk i avd. Samarbeid med Posten Bring Sosiale aktiviteter for 

pensjonerte postfolk. Oppmerksomhet ved dødsfall.                                                      

¾ av medlemmene i PPF er også medlemmer i Fagforbundet. Kontigenten som 

tidligere ble innkrevd av avd. kreves nå inn av PPF sentralt. Avd får deretter 



overført sin andel av kontingenten.   Kontingenten for medlemmer i PPF og 

Fagforbundet er for 2023 kr. 122,00.    Ikke medlemmer i Fagforbundet betaler 

kr. 356,00. For 2024 er det forslag om å øke kontingentene til kr. 150,00 og kr. 

500,00.   Den som melder seg inn i en lokal Pensjonistforbunds forening må i 

tillegg betale kr. 210,00 i 2023.                                                                                     

Faktura som kommer fra Fagforbundet gjelder forsikringer.                                                                                  

Det er over 1 mill.  pensjonister i Norge:                                                                     

340000 er over 67 år. 248000 er over 80 år.    I 2030 vil 357000 være over 80 år. 

I 2060 vil 700000 være over 80 år. 

I 2023 bor 40000 i institusjon. 17000 hjemmeboende med hjemmesykepleie.  

140000 er minstepensjonister.  100000 har demens. 

PPF har landsmøte hvert 3. år. Neste landsmøte er på Gardermoen 3.-4- juni 

2024. Det kommer i november forslag til avd. om saker til landsmøtet. 

Landsmøtet skal bl.a. vedta ny handlingsplan.    Hver avd. har i utgangspunktet 

1 delegat til landsmøtet, men har avd. over 300 medlemmer øker 

delegatantallet til 2. 

Pensjonistforbundet hadde 17 krav til neste års statsbudsjett. Kun på 3 områder 

var det spor av litt bedring. Pensjonistforbundets leder Jan Davidsen var meget 

skuffet. 

Jan Dyrlie takket Jan Bekkevold for orienteringen og ønsket velkommen tilbake. 

 

REFERAT                                                                                             

MEDLEMSMØTE TORSDAG 19. OKTOBER 2023 KL. 1100                            

Scandic hotell, Kristiansund 

Til stede: 16 medlemmer med følge.                                                                            

Martin M. Williams fra advokatfirmaet Øverbø Gjørts.                                                                             

Jan Bekkevold PPFs’  nestleder.                                                                                

Møteleder Jan Dyrlie. Sekretær Aase H. Austheim 

Dagsorden for medlemsmøtet var den samme som for medlemsmøtet i Molde. 

Innholdet i orienteringene både fra Williams og Bekkevold var det samme som 

ble fremført i Molde.                                                                                                         

Både Williams og Bekkevold fikk overlevert klippfisk.                                            

Møteslutt kl. 1340. 



 

 


